

——中国象棋班——

Chinese Chess

象棋训练孩子的思维能力,使他们变得更聪明

象棋能提高逻辑思维能力、自信心、沟通技巧和图案识别能力;有利于培养青少年的毅力、专注力和顽强意志。

Chess is making kids smarter by teaching them how to think.

Chess promotes logical thinking, self-confidence; improve communication and pattern recognition skills. It teaches the values of hard work, concentration, objectivity and commitment.



课程介绍:

1. 初级班: 象棋启蒙教育。
2. 中级班、高级班: 棋艺的提高。
3. 竞赛培训班: 为特定的赛事设立赛前培训。

教学目标:

1. 中级班目标是参加 BC 省比赛并争取名次。
2. 高级班目标是参加加拿大全国比赛。
3. 竞赛培训班目标是获得世界比赛参赛资格。

名师——张凤鸣

诚邀张凤鸣老师出任本课程导师, 张老师曾经获得无锡市冠军、江苏省殿军等优秀名次, 曾以无锡飞将军的网名在广东象棋网上发表数百篇文章, 并被该网站聘为特约作家。担任飞将军象棋培训中心高级班主教练, 培养出多位象棋优秀学员。

Course Introduction:

1. Beginner level: chess enlightenment education
2. Intermediate level, advanced level
3. Competition training class

Teaching goals:

1. Intermediate level: get to the top in the BC provincial competition.
2. Advanced level: Participate in the Canadian competition.
3. Competition training class is to qualify for the World Championships.

Chess Master-- Zhang Fengming

We sincerely invite Mr. Zhang Fengming to be the tutor of this course .He won the championship in Wuxi City and the runner-up in Jiangsu Province. He published hundreds of articles on the Guangdong Xiangqi website under the screen name of Wuxi Flying General, and was hired by the website as a contributing writer. As the head coach of the senior class of the Flying Generals Chess Training Center, cultivated a number of outstanding chess students.

课程日期: Date:

2023年9月16日-2024年6月8日
Sept 16, 2023 – June 8, 2024

课程时间: Time:

星期六(Saturday) : 12:15 – 1:15PM
1:30 - 2:30 PM

学费: Tuition Fee: \$496

一共 31 次课 Total 31 sessions.

招生范围: Age:

6岁及以上 (6 and up)

授课地点: Location:

1100 Winslow Avenue, Coquitlam, British Columbia, Canada V3J 2G3



**Chinese Language
And Culture Institute**
School District 43

Chinese Chess
中国象棋班报名表

Registration – Fall 2023

• New Student

• Current Student

Applicant's information **学生资料** Date: _____

Surname, Given Name: _____ **中文姓名:** _____

Primary Language **母语:** _____ **Gender 性别:** _____ **Age 年龄:** _____

Address **地址:** _____

Mother **母** / Father **父**/Guardian's **监护人** name **姓名:** _____

Tel **电话:** _____ **Mobile no.手机:** _____

E-mail **电邮:** _____

Payment 付款方法:

Student ID No.

- Cash**
- Cheque #** _____ **Please make it payable to School District 43*
NSF check will be charged \$10 for penalty.
- Credit Card:** **Visa Card** **Mastercard**

Card number: _____ **Expiry Date:** _____ **CSC:** _____

Card holder's Name: _____ **Card holder's Signature:** _____

The payee on your credit card statement will be School District 43. Any disputing without reason or by accident will be charged \$20 for penalty.

Total Tuition: \$496

Refund and Cancellation Policy 退款及课程取消规定:

1. A written refund request must be submitted to the CLCI before the Fall class begins. No refund after the first class.
学生如有退款要求, 必须以书面申请并在秋季课程开始前提出, 课程开始后, 将不接受退款申请.
2. A refund request received prior to the start of the course receives **a tuition refund less \$30 administrative charge.**
如学生於课程开始前提出退款要求, **所有退款将扣除已缴费用中的\$30 作为行政费用.**
3. Refund will not be given for occasional absence due to personal reasons. 如因个人理由而缺席的课堂, 将不获退款.
4. If there is insufficient enrolment leading to the course cancelled, student will receive a full refund. 如课程取消, 学生可退回全数费用.
5. All refunds will be issued by cheque. 所有退款将由支票寄还.
6. CLCI reserves the right to dismiss students without tuition refund for violating school rules.
学生如在校内或课堂内严重影响老师及同学, 导致不能正常授课或听课, 屡劝不改, 校方可责令其退学, 并不予退回已缴费用.